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Potaborno srečanje in poročilo 
o delovanju mladinske sekcije 
2009 
// Tanja Šumrada

Drugi vikend v septembru (12. – 13. september 2009) 
smo se člani mladinske sekcije udeležili potabornega 
srečanja, ki je letos potekalo na Štajerskem. Prvi dan 
se nas je 13 udeležencev odpravilo na izlet na Med-
vedce, ki ga je vodil Matjaž Premzl. To za ptice zelo 
pomembno mokrišče je ponovno postreglo s kar ne-
kaj zanimivimi vrstami. Opazovali smo na primer 
male tukalice (Porzana parva) in več kot 70 oseb-
kov kostanjevk (Aythya nyroca), preletela pa sta nas 
tudi belorepec (Haliaeetus albicilla) in črna štorklja  
(Ciconia nigra). Po izletu smo se odpeljali na Pohorje 
v taborniško kočo na Glažuti. Zvečer smo si ob ognju 
spekli koruzo, nato pa sta Blaž Blažič in Tanja Šumra-
da predstavila delo naše sekcije v letu 2009. 

Kot vsako leto že od same obuditve mladinske sekcije 
smo tudi leto 2009 začeli z izleti za mlade ornitologe. 
Organizirali smo štiri izlete v različne slovenske re-
gije. Nadaljevali smo tudi z monitoringom Zbiljskega 
jezera, ki je letos potekal drugo leto. Monitoring po-
teka po dekadnem sistemu, njegovi rezultati pa kaže-
jo, da sta bili letošnji zimska in gnezdilna sezona na 
jezeru zelo uspešni. Med januarskim štetjem vodnih 
ptic smo tako zabeležili kar 1.382 osebkov, ki so jih 
sestavljali predstavniki 17 vrst. Že dve leti zapored 
tudi spremljamo gnezdečo družino velikih žagarjev 
(Mergus merganser). 

V aprilu je potekal drugi Raziskovalni vikend za mla-
de, ki smo ga združili s skupinskimi popisi za Novi 
ornitološki atlas gnezdilk Slovenije, tokrat v Mirni na 

Dolenjskem. Tako smo udeleženci lahko poglabljali 
svoje poznavanje ptičjega oglašanja pod mentor-
stvom izkušenih popisovalcev in spoznavali popisne 
metode, ki jih ornitologi uporabljajo za popise v okvi-
ru NOAGS. Popoldne smo v okolici Mirne popisovali 
in iskali redke vrste ptic, za popis katerih so potrebne 
specifične metode, zvečer pa je sledil popis sovjih in 
drugih nočno aktivnih vrst ptic.

Prek celega leta je potekal projekt o velikem žagarju 
na gorenjskem delu reke Save, ki ga sofinancirata Ob-
čina Medvode in Mestna občina Kranj. V okviru pro-
jekta smo izdelali in namestili gnezdilnice za to ptico, 
pripravili izobraževalni predavanji in izlet ter izdali 
informativno zloženko s predstavitvijo projekta. Ko-
nec leta smo izdali tudi zloženko s predstavitvijo naše 
sekcije. Namenjena je mladim, v njej pa lahko dobijo 
prve informacije o delovanju naše sekcije ter kako se 
nam lahko pridružijo.

Udeleženci srečanja smo se pogovorili tudi o načrtu 
dela sekcije v prihodnjem letu. Poleg naših rednih 
izletov bomo nadaljevali z monitoringom Zbiljskega 
jezera, že letošnjo jesen pa smo začeli tudi z rednim, 
dvakrat tedenskim popisovanjem Hraških mlak. 
Pripravili bomo tudi nov projekt, v okviru katerega 
bomo predstavili izlete na različne ornitološke loka-
cije po Sloveniji, do katerih lahko pridemo z javnimi 
prevoznimi sredstvi in kolesi. 

Naslednji dan (v nedeljo) smo se odpravili na sprehod 
po Pohorju v okolici Areha. Med potjo po smučišču 
smo se učili spoznavati oglašanje različnih vrst ptic 
pevk, ki se je, posebno za različne vrste sinic, izkazalo 
za precej trd oreh. Nekoliko nepričakovano smo lah-
ko opazovali tudi rjavega lunja (Circus aeruginosus), ki 
nas je preletel nizko nad gozdom. Srečanje smo kon-
čali v zgodnjih popoldanskih urah. 
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